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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " Nem leszünk gyarmat? Csak cselédek saját 
hazánkban…" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Olykor  érdekes  dolgok történnek  Dél-Somogyban.  Itt  fordulhat  elő,  hogy egy  a  szívüknek oly
kedves  agrároligarchától  -  a  saját  bevallásuk  szerint  is  -  a  mostani  piaci  ár  hozzávetőlegesen
háromszorosáért(!) veszik meg annak azon földjeit, amelyekre az nem tart igény.

Szintén érdekes történet, hogy a nagyon komoly állami támogatásban részesülő Claessens Group
beruházása  során,  a  Nagyatád  melletti  Jánosmajorban  történő  víztározó  építésekor  a  hatalom
birtokosai közül senki sem gondolt arra, hogy a magyar emberek pénzéből épülő, a magyar Rinya
patak  vízéből  feltöltött,  12  hektáros  mesterséges  tavat  az  eredeti  funkciója  mellett  akár  jóléti-
szabadidős célokra is lehetne hasznosítani.  A magát nemzetinek tartó kormányzat „dicsőségére”
válik, hogy a magyar ember pénze persze kell, de a magyar ember rendre kimarad a számításból.

A 600.000 köbméteres víztározót egy hozzávetőlegesen 500 méter hosszúságú, fél méter átmérőjű
csővezetéken keresztül töltik a Rinyából kiszivattyúzott vízzel.

A K/15834 sz.  írásbeli  kérdésemre adott  válasz szerint  a  szükséges  vízmennyiséget  a  Babócsai
Rinyából fogják kinyerni az április 15. és szeptember 30. közötti időszakban. Azt ígérték, hogy ezen
időintervallumon belül is csak a csapadékbő időszakban keletkezett nagyvizek szabad vízkészletei
lesznek felhasználva, hiszen sem a Babócsai Rinya alóbb szakasza, sem pedig az abból kiágazó
Malomárok vízkészlete nem károsodhat!

Tisztelettel  érdeklődöm,  hogy  a  „próbaidőszakban”  került-e  víz  átemelésre.  (Önök  is  pontosan
tudják,  hogy  mindezt  nem  véletlenül  kérdezem!)  Ha  igen,  akkor  hány  ezer/tízezer  köbméter?
Előfordulhat-e,  hogy  köpve  a  szabályokra,  még  az  ún.  „próbaidőszakban”  feltöltik  a  tározót?



 
Írásbeli kérdésem benyújtásáig mennyi csapadék hullott ebben az évben a környéken (az érintett
vízgyűjtő területen)?

Várom érdemi információkat tartalmazó, őszinte válaszát!
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